

Documents required for the study visa for the enrollment in the academic year 2018/2019

- 1- The application form should be filled in English or Italian.
- 2- Two recent photos don't exceeded 6 months, passport size (4x6) colored with white background.
- 3- Original Passport valid up to 18 months.
- 4- Acceptance letter from the university in Italy.
- 5- Declaration of Value.
- 6- Form "A" duly completed.
- 7- Authentic photography "FOTOGRAFIA AUTENTICATA".
- 8- Medical insurance for one month.
- 9- Hotel reservation or declaration of hospitality "the Letter of invitation of the Italian host with a Photocopy of Host's Italian passport or Italian I.D" "please refer to the invitation letter attached in documents required for tourism".
- 10- Certificate IELTS of the knowledge of the English language.
- 11- Letter assume the responsibility of the coverage of the expanses in Italy from the sponsor "parents".
- 12- The personal bank Statements of the last 6 months original and stamped from the bank or of the bank statement of the sponsor "parents".
- 13- Proof of the professional status of the sponsor "parents", mentioning the salary.
- 14- Family state of the sponsor "parents".

All the requested documents issued in Arabic have to be translated into Italian language by any translator

المستندات المطلوبة للتقديم على تأشيرة دراسة للتسجيل في العام الدراسي 2019/2018

- 1- يتم ملئ إستمارة البيانات (باللغة الإنجليزية أو الإيطالية) .
- 2- إحضار عدد 2 صورة شخصية حديثة ألوان بخلفية بضاء (مقاس 4x6) بالواجهة حديثة لم يمر عليها 6 أشهر .
- 3- التأكد من أن جواز السفر ساري علي الأقل لمدة 18 شهر.
- 4- خطاب التسجيل من الجامعة الإيطالية.
- 5- إقرار المعادلة.
- 6- إستمارة (A) مستوفية البيانات.
- 7- إستمارة توثيق الصورة الشخصية.
- 8- بوليصة التأمين الصحي تغطي فترة شهر علي الأقل.
- 9- حجز الفندق بإيطاليا – وإن لم يوجد يتم تقديم خطاب الدعوة من الشخص المقيم بإيطاليا مع صورة من البطاقة الشخصية للشخص الموجود بإيطاليا و إقامته "يرجي مراجعة الدعوة المرفقة في مستندات السياحة".
- 10- شهادة إثبات مستوي اللغة الإنجليزية "IELTS".
- 11- إقرار من المتكفل "الوالدين" يوضح تحمل مسئولية المصاريف في إيطاليا.
- 12- أصل من الحساب البنكي الشخصي لأخر 6 شهور مختوم أو الحساب البنكي للمتكفل "الوالدين".
- 13- إثبات الحالة المهنية للمتكفل "الوالدين" مذكور فيه المرتب الشهري.
- 14- القيد العائلي للمتكفل بالمصاريف "الوالدين".

يرجي العلم أنه يجب ترجمة أي أوراق صادرة باللغة العربية إلي اللغة الإيطالية